
P O R O C E V A L
ČLANOV DRUŠTVA NOVO MESTO

Kje bo velodrom?
Poročilo o delu društva v času od 13. oktobra do 23. novembra 1994

Na zadnjem skupnem sestanku vseh 
članov društva 13. oktobra 1994 v Kr
kinem izobraževalnem centru so pri
sotni člani društva soglasno sprejeli sk
lep, da pristojne občinske organe opo
zorimo na zagato z lokacijo velodroma, 
ki naj bi ga zgradili poleg srednje teh
niške in zdravstvene šole v Šmihelu do 
svetovnega kolesarskega prvenstva, ki 
bo leta 1996 v Novem mestu. Menili so, 
da je ta prostor že sedaj preobremen
jen, še posebej pa so obremenjene pro
metnice, ki vodijo od novega mostu k 
šoli in od nje. Poudarili so, da nikakor 
niso proti gradnji velodroma in orga
nizaciji svetovnega prvenstva, ampak 
izpostavljajo le primernost lokacije. 
Pismo, ki ga je po sklepu tega sestanka 
napisal predsednik društva Tone Ške
rlj, smo poslali pristojnim organom, 
objavljeno pa je bilo tudi v Dolenjskem 
listu 10. novembra 1994.

Na zadnjem skupnem sestanku vseh 
članov društva smo sprejeli tudi pred
log Jova Grobovška za pobudo pris
tojnim občinskim organom, naj se ob 
90-letnici rojstva in 10-letnici smrti 
akademika prof. Maijana Mušiča ude- 
janita dva projekta:
• ovrednotenje Resslove ulice in oži
vitev Mušičeve domačije ter
• osvetlitev pomena dela akademika 
Maijana Mušiča za Novo mesto z izde
lavo študije, ki bi prikazala obseg arhi
tekturnih, urbanističnih in konservator
skih stvaritev arhitekta Maijana Mu
šiča.

Upravni odbor društva je 9. novem
bra to pobudo poslal predsedniku 
skupščine občine Novo mesto, sekre
tariatu za družbene dejavnosti občine 
Novo mesto, sekretariatu za varstvo 
okolja in urejanje prostora občine

Novo mesto pa tudi generalnemu di- 
rektoiju Tovarne zdravil Krka, kije se
danji lastnik Mušičeve domačije.

V času od zadnjega skupnega sestan
ka članov društva se je upravni odbor 
sestal trikrat. Že na prvi seji 26. okto
bra se je odločil, da nastopi Dmštvo 
Novo mesto na lokalnih volitvah s svo
jim neodvisnim kandidatom za občin
skega svetnika - Tonetom Škerljem. 
Njega pa smo na listi Društva Novo 
mesto podprli že z enajstimi člani 
društva. Ti so: Andrej Bartelj, prof. dr. 
Miha Japelj, Janez Penca, Jovo Gro- 
bovšek, dr. Janez Gabrijelčič, Danilo 
Breščak, Eva Simič, Marijan Lapajne, 
Maijan Moškon in Vinko Manček. Vsi 
glasovi, ki jih bo lista dobila, pa gredo 
seveda prvemu kandidatu Tonetu Šker
lju.

Na svoji naslednji seji 9. novembra je 
upravni odbor obravnaval onesnaženje 
zraka, ki ga povzroča tovarna Novo- 
term v Bršljinu, in opozoril na neza
konite posege v zaščitenem območju 
Goijancev. Zato je upravni odbor po
vabil na to sejo Marjana Kopača iz 
Novoterma in gozdnega inšpektorja 
Jožeta Kruljaca, da bi pojasnila neka
tere zadeve.

Na isti seji je član upravnega odbora 
Stane Škufca tudi opozoril, kako po
membno je, da Novo mesto postane 
pokrajinsko središče. Zato predlaga, da 
se obrnemo na vse dolenjske poslance 
s pozivom, da se ne glede na strankar
sko pripadnost sporazumejo in se zav
zamejo za dolenjsko pokrajino. Uprav
ni odbor je sklenil, naj društvo v za
četku novega leta priredi javno tribu
no o tem vprašanju ter nanjo povabi 
poslance in vse tiste, ki bi lahko po
membno prispevali k oblikovanju do
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bo v četrtek, 8. decembra 1994, ob 18. uri 
v Krkinem izobraževalnem centru 

v hotelu Metropol
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Tone Škerlj
Zakaj kandidiramo?

Zato:
•da bi uveljavljali tudi v ob
činskem svetu svoje in vaše 
želje;
• da bi se javnost bolj zanima
la za dogajanja v občini; 
oda bo občina bolj urejena, 
kulturna, življenje v njej pa bolj 
zdravo in prijetno;
• dajo bomo razvijali tudi s 
kulturnimi in družabnimi de
javnostmi;
• da nam ne bo propadala niti 
naravna niti kulturna dediš
čina;

in tudi zalo,
• da bo Novo mesto pravo in 
dejavno središče dolenjske 
pokrajine.

lenjske pokrajine s središčem v Novem 
mestu.

Na zadnji seji upravnega odbora 23. 
novembra sta dva člana odbora po
ročala o delovnem pogovoru (21. no- 
vembrajpri predsedniku skupščine 
občine Novo mesto o zakonskih mož
nostih zaščite Gorjancev.

Predsednik društva je člane odbora 
seznanil tudi s sklepom izvršnega sve
ta skupščine občine Novo mesto, naj se 
podeli članu našega društva Marijanu 
Lapajnetu, dipl. inž. arh., Trdinovo na
grado za življenjsko delo na področju 
arhitekture. Za to nagrado je Marija
na Lapajneta predlagalo Dmštvo Novo 
mesto 20. oktobra letos na pobudo To
varne zdravil Krka.

V zvezi z lokalnimi volitvami, na ka
terih nastopa, kot je bilo že omenjeno, 
tudi naše dmštvo s svojo listo, je radio 
Studio D dal našemu predsedniku 
možnost, da v nekaj minutah predstavi 
delo društva. Enako možnost pa nam 
je ponudila tudi pokrajinska televizija 
v programu Vaš kanal.

Upravni odbor poziva vse člane 
društva, naj se 4. decembra udeležijo 
lokalnih volitev in oddajo svoj glas za 
listo Društva Novo mesto. Če bo lista 
dobila dovolj glasov, bo prvi kandidat 
na njej, Tone Škerlj, postal član občin
skega sveta, s čimer bi dmštvo dobilo 
možnost, da njegov predstavnik sode
luje pri vseh za mesto pomembnih 
odločitvah.




